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P R O T O K Ó Ł  Nr XL 

z sesji Rady Gminy Siekierczyn odbytej 27 marca 2018 r. 
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Siekierczyn 

 Obradom sesji przewodniczył Andrzej Kuźniar - Przewodniczący Rady Gminy Siekierczyn. 

Protokołowała Ewa Rozińska - Inspektor w Urzędzie Gminy Siekierczyn. 

 

Czas trwania sesji: od godz. 16:00 do godz. 19:00. 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   

Obecni na sesji: 

• Radni: ustawowy skład Rady Gminy Siekierczyn: 15 radnych. 

• Liczba radnych obecnych na sesji: 14. 

• Zaproszeni goście: wg listy obecności stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kuźniar otworzył obrady XL zwyczajnej sesji Rady 

Gminy, po czym przywitał radnych oraz wszystkich zaproszonych gości. 

 Przewodniczący stwierdził, że w obradach sesji bierze udział 14 radnych. Lista obecności 

radnych w załączeniu do protokołu. Radny Tadeusz Kaśków nieobecny na sesji. Rada Gminy jest 

władna do podejmowania prawomocnych decyzji i uchwał.  

W sesji udział wzięli zaproszeni goście: Wójt Gminy – Janusz Niekrasz, Zastępca Wójta Gminy 

- Edward Cwynar, skarbnik Gminy – Teresa Hauzer, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Zarębie 

Jacek Adamski, Dyrektor Przedszkola w Zarębie – Sabina Filipczak, Dyrektor Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej – Zofia Chmielewska, Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu – Jolanta 

Napadłek, Zastępca Komendanta Policji Powiatowej w Lubaniu – Przemysław Rudzik, Naczelnik 

Wydziału Prewencji i Ruchu Drogowego KPP w Lubaniu – Dawid Duchaniuk, radny Rady Powiatu 

Lubańskiego – Dariusz Furdykoń oraz sołtysi: sołectwa Zaręba Elżbieta Kołkiewicz, sołectwa  

Rudzica Piotr Kołodziejczyk - lista obecności gości w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że radni o terminie posiedzenia zostali 

poinformowani pisemnie. Projekty uchwał i inne niezbędne materiały przesłano radnym wraz 

z zawiadomieniem o sesji. Zapytał czy ktoś z radnych lub gości zgłasza wnioski do porządku obrad 

XL sesji ? Nikt z obecnych na sali nie zgłosił zmian do porządku obrad XL sesji. 

Porządek obrad XL sesji Rady Gminy po zmianie przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie, przywitanie uczestników i stwierdzenie prawomocności obrad sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Gminy Siekierczyn. 

3. Stan bezpieczeństwa publicznego w Gminie Siekierczyn.  

4. Działalność Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Siekierczynie w roku 2017.  

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 1) zmiany budżetu gminy Siekierczyn na 2018 rok – druk nr 242, 

 2) zmiany uchwały dotyczącej przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2028 – 

  druk nr 243.  

6. Interpelacje, zapytania radnych i odpowiedzi. 

7. Informacja Wójta Gminy Siekierczyn o pracy między sesjami. 

8.  Informacja o pracy Rady Powiatu Lubańskiego między sesjami. 

9. Wnioski, oświadczenia, komunikaty i wolne głosy. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad. 2.  Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Gminy Siekierczyn. 

  Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy są uwagi do protokołu z obrad XXXIX sesji 

Rady Gminy. Uwag nie zgłoszono. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie (14 głosów „za”) przyjęli wyżej wymieniony protokół.  

 

Ad. 3. Stan bezpieczeństwa publicznego w Gminie Siekierczyn. 
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 Przewodniczący Rady Andrzej Kuźniar udzielił głosu zaproszonym gościom. Przemysław 

Rudzik – Zastępca Komendanta Policji Powiatowej w Lubaniu złożył sprawozdanie roczne oraz 

informację o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy Siekierczyn w roku 

2017. Sprawozdanie i informacja w załączeniu do protokołu.  

Komisja Prawno-Finansowa nie zgłosiła żadnych uwag do tego tematu.  

Radny Stanisław Matyjaszkiewicz poruszył problem psów, które mają właścicieli a biegają wolno 

i stwarzają zagrożenie. Sprawę zgłaszał do Wójta. Wójt odsyła na policję, a policja odsyła do 

Wójta. Pyta kto tym powinien się zająć? Poruszył również sprawę dzielnicowego, który nie odbiera 

telefonów oraz pyta jak odbija się na bezpieczeństwie wyłączanie oświetlenia drogowego 

wgodzinach nocnych w naszej gminie? 

Sołtys sołectwa Rudzica Piotr Kołodziejczyk prosi o zwiększenie patroli w Rudzicy. 

Wójt Gminy prosi o przybliżenie sylwetki dzielnicowego.  

 Odpowiedzi na powyższe udzielił Zastępca Komendanta Policji: 

- odn. piesków - sprawę należy zgłosić na mapie zagrożeń, albo przyjść osobiście na komendę 
i zgłosić sprawę. Temat zostanie załatwiony; 

- odn. patroli w Rudzicy – w ostatnim czasie patrole w tej miejscowości są wzmożone; 

- odn. dzielnicowego – dzielnicowym na terenie gminy Siekierczyn jest Michał Wąsik, mieszkaniec 

Zaręby. 

Przewodniczący rady Gminy Andrzej Kuźniar zwrócił się do Komendanta, aby przygotował 

informację do Gazetki Siekierczyńskiej na temat dzielnicowego i jego pracy.  

 

Ad. 4. Działalność Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Siekierczynie w roku 2017.  

 Przewodniczący Rady Andrzej Kuźniar udzielił głosu Dyrektorce Gminngo Ośrodka Kultury 

i Sportu w Siekierczynie Jolancie Napadłek, która złożyła sprawozdanie na temat działalności 

placówki w 2017 r. Sprawozdanie w załączniu do protokołu.  

Stanisław Matyjaszkiewicz na posiedzeniu Komisji zwrócił się do Pani Dyrektor, aby utworzyć 
w placówce punkt sztabu Świątecznej Orkiestry.  

Następnie zwrócił uwagę, że na posiedzeniu Komisji Pani Dyrektor mówiła o braku środków 

finansowych na organizację imprez, w związku z tym proponuje, aby zmienić budżet gminy 

i przekazać środki na kulturę.  
 Wójt Gminy poinformował, że zmiana budżetu gminy będzie omawiana w następnym 

punkcie. Zmiana dotyczy również przekazania środków dla Domu Kultury, szkół i przedszkola. 

Zwrócił  też uwagę, że na naszym terenie prężnie działają Domy Kultury.  

Pani J. Napadłek poinformowała zebranych, że zmiana przepisów spowodowała, że nie można 

korzystać z funduszu alkoholowego w związku z tym będzie mniej imrez niż w ubiegłym roku.  

Przewodniczący Rady A. Kuźniar kończąc ten temat stwierdził, że w naszej gminie bardzo dużo 

organizuje się imprez kulturalnych. Pieniędzy zawsze jest mało.  

 

Ad. 5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 1) zmiany budżetu gminy Siekierczyn na 2018 rok – druk nr 242, 

 2) zmiany uchwały dotyczącej przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2028 

  – druk nr 243.  

 Projekty uchwał zawarte w drukach nr nr 242 i 243 omówiła Teresa Hauzer - Skarbnik 

Gminy Siekierczyn. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kuźniar poinformował radnych, że Komisja 

Prawno-Finansowa powyższe projekty uchwał pozytywnie zaopiniowała. Opinie w załączeniu do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował zebranych, że ustawowy skład Rady Gminy 

Siekierczyn wynosi 15 radnych. W obradach bieżącej sesji uczestniczy 14 radnych. Po czym poddał 

pod głosowanie projekty uchwał w przedmiotowych sprawach.  
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 Radni w głosowaniu jawnym przy 13 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymał się” podjęli 
uchwałę zawartą w druku nr 242, tj. uchwałę Nr XL/241/18 Rady Gminy Siekierczyn w sprawie 

zmian budżetu gminy Siekierczyn na 2018 r.  

 Następnie radni w głosowaniu jawnym przy 13 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymał się” 

podjęli uchwałę zawartą w druku nr 243, tj. uchwałę Nr XL/242/18 Rady Gminy Siekierczyn 

w sprawie zmiany uchwały dotyczącej wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2028. ” 

 

Ad. 6. Interpelacje, zapytania radnych i odpowiedzi. 

 Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w okresie między sesjami ani na obecnej 

sesji nie wpłynęła żadna interpelacja ani zapytanie. 

 

Ad. 7. Informacja Wójta Gminy Siekierczyn o pracy między sesjami. 

 Wójt Gminy złożył ustną informację na temat działalności między sesjami informując, 

iż w tym okresie:  

• miesiąc marzec w urzędzie to dalszy ciąg okresu sprawozdawczości; 

• usuwanie interwencji spowodowanych powrotem zimy; 

• dokonuje się wycinki drzew w gminie; 

• pniaki po wycince drzew wzdłuż drogi w Zarębie będą usunięte po świętach; 

• po świętach w gminie będzie wywóz śmieci gabarytowych wg harmonogramu, który 

wywieszony jest na tablicach ogłoszeń i na stronie internetowej Urzędu Gminy; 

• PKP przysłały informację, aby gmina udrożniła przepust na ul. Kolejowej w Zarębie. Koszty 

wspólne. 

 

Ad. 8. Informacja o pracy Rady Powiatu Lubańskiego między sesjami. 

 Radny Powiatu Lubańskiego Dariusz Furdykoń złożył informację z pracy Rady Powiatu 

Lubańskiego. Informacja w załączeniu do protokołu.  

 

Ad. 9. Wnioski, oświadczenia, komunikaty i wolne głosy. 

Radna Ewa Marcinów – prosi o zasypanie ubytków po zimie na ul. Zielonej i drodze dojazdowej do 

źródełka w Ponikowie; 

Radny Piotr Kret – zwrócił uwagę, że na ul. Lipowej w Zarębie jest bardzo dużo dziur w drodze.  

Radna Joanna Wilczyńska-Doliba – zwróciła uwagę, że na drodze powiatowej w kierunku 

Wesołówki są dziury.  

Radny S. Matyjaszkiewicz poruszył temat dopłat do wymiany pieców co. Stwierdził, że gmina musi 

coś w tym kierunku robić. Proponuje, aby gmina przystąpiła do programu. 

Dyrektor Przedszkola Sabina Filipczak wraz z Panią Moniką Truba – przedstawicielką Rady 

Rodziców Przedszkola w Zarębie wystąpiła z prośbą do radnych o pomoc finansową na zakup 

zamku dmuchanego ze zjeżdżalnią dla dzieci. Pismo wraz z numerem konta w załączeniu do 

protokołu.  

 Następnie Przewodniczący Rady Gminy poinformował radnych, że kolejna XLI sesja 

odbędzie się w miesiącu kwietniu 2018 r. Porządek obrad sesji wg planu pracy Rady Gminy na 

2018 rok.  

 

Ad. 10. Zamknięcie obrad sesji. 

 Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za 

udział w obradach sesji, a następnie zamknął obrady XL sesji Rady Gminy Siekierczyn. 

 

Na tym zakończono protokół. 

 

Protokołowała: Ewa Rozińska 

 

        Przewodniczący Rady Gminy 

         Andrzej Kuźniar 

 

Protokół zatwierdzony na XLI sesji Rady Gminy Siekierczyn w dniu 24 kwietnia 2018 r. 


